

MØTEREFERAT

Arbeidsutvalgsmøte 21/21

Dato: 06.10.2021 - Møtetid: 10.15 Møtested: Teams/Oppredningen

- Til:** Arbeidsutvalget
Studentrepresentantene i Styret
Kontrollkomiteen
- Til stede:** Simon Løvdal, Anna Juell Johnsen, Andreas Knudsen Sund, Anna Stepan Jarstad og Einar Isak Torvik Totland
- Observatører:** Jørgen Valseth, Amalie Farestvedt (styrerep), Lone Christoffersen (KK), Magnus Andreas Linde Mayer (nestleder SP-Ålesund)
- Forfall:** Sigurd Solheim
- Referent:** Hege Hoem Spjøtvold

O-sak 61/21 **Orienteringer i arbeidsutvalget**

Tatt til orientering.

O-sak 62/21 **Orienteringer fra styrerepresentantene**

Tatt til orientering.

O-sak 63/21 **Orienteringer fra Valgstyret**

Tatt til orientering.

O-sak 64/21 **Godkjenning av referat fra AU-møte 24/21**

Referat fra AU-møte 24/21 godkjennes enstemmig.

AU-sak 59/21 **Søknad om prosjektmidler fra POPS**

Andreas innledet i saken.

Det ble stilt spørsmål til saken.

Saken ble diskutert

Votering

Enstemmig for saksbehandlers innstilling

Vedtak

«Arbeidsutvalget avslår søknaden fra POPS om prosjektmidler»

AU-sak 60/21 Supplering av studentrepresentant til prosjektstyret Helgasetr

Andreas innledet i saken.

Kandidater:

Jørgen Valseth

Votering

Jørgen Valseth ble valgt ved akklamasjon

Vedtak

«Jørgen Valseth ble supplert inn som studentrepresentant til prosjektstyret Helgasetr ved akklamasjon»

AU-sak 61/21 Oppnevning av studentrepresentant til arbeidsgruppe to-sensorordning

Andreas innledet i saken.

Kandidater:

Sigurd Solheim

Votering

Sigurd Solheim ble valgt ved akklamasjon

Vedtak

«Sigurd Solheim ble valgt inn som studentrepresentant til arbeidsgruppe to-sensorordning ved akklamasjon»

(Pause fra kl. 10.55-11.00)

Eventuelt:

-Årskonferanse til kompetansenettverket finansiering

Styret har fått forespørsel om å bidra, men ikke fått noe svar på finansiering ennå

-Pantetyveri

Dette gjelder på Dragvoll og i Ålesund

SP-Ålesund kommer til å politianmelde det, men i Trondheim vil ikke AU starte med det. Spørsmålet er også om det er STi sin eiendom egentlig.

-Julebord

Julebord til STi blir 26. november – STi, ledergruppa, faste råd, verv og utvalg.

-Gangfest: Er det noe vi skal vurdere i høst? Saken ble diskutert og det er noe man må vurdere i forhold til julebord STi, julebord Studentråd, felles julebord, jubileum osv.

-Husk å varsle til sti@studenttinget.no når du er syk eller er borte fra kontoret.

Ris og ros

Tatt til etterretning.

Møtet ble avsluttet kl. 11.40

Andreas Knudsen Sundt /s/
Leder

Hege Hoem Spjøtvold/s/
Referent